
Protokoll, fört vid Förvaltningsutskottets iDjurgårdens Idrottsförening sammanträde tisdagen den 13 januari 1948.Lokal: Kansliet, Stadion, Stockholm.
Närvarande: Hrr. Sven Larsson Arne Grunander Åke Dunér Gunnar Rinman.

§ 1.Ordföranden Sven Larsson förklarade sammanträdet öppnat kl. 19,20. Dagordningen godkändes.§ 2.Sekreteraren Arne Grunander anmälde, att han den 12 sistlidne december till Svenska Skidförbundet avlämnat föreningens yttrande över Kgl. Finansdepartementets P.M. om idrottssammanslutningars beskattning. Lades till handlingarna.§ 3.Anmäldes vidare, att Riksidrottsförbundets Idrottsplatskommitté i skrivelse den 12 december meddelat, att svar på föreningens anhållan om ett anslag på 2.000:- kr. till en mindre skidbacke icke kan avges förrän Kgl. Maj:t ställt nya medel till förfogande i början av 1948. Under förutsättning härav kan svar avlämnas i februari eller mars innevarande år.Begärda uppgifter till boken om ”Bandy” skulle avlämnas av sekreteraren .En skrivelse från Simklubben Neptun till Bordtennissektionen med gratulation och erkännande för vunna framgångar samt ett tackbrev från Örgryte Idrottssällskap föredrogs och lades till handlingarna. § 4Vissa föreslagna gratifikationer till Fotbollsektionens ordförande och ledande funktionärer bordlades.
§ 5. Efter förslag om registrering av föreningens klubbmärke uppdrogs åt sekreteraren att härför vidtaga åtgärder.§ 6Antecknades, att Bordtennissektionen enligt skrivelse av den 2 december genom beslut per capsulam av Överstyrelsen den 15 i samma månad tillerkänts ett anslag på kr. 1.152:-Damsektionens anhållan i skrivelse av den 28/12 1947 om ett anslag av kr. 1.500:- för resa till Hälsingfors av deras bandylag omkring d. 15 februari i år bordlädes.§ 7Anmäldes att Svenska Konståkningsförbundet i skrivelse av den 7 november noterat föreningens utträde.§ 8Antecknades till protokollet, att firma Sundells i Stockholm räkning beträffande vissa företagna fönsterinredningar i kanslilokalen icke kunde godtagas av utskottet i förefintligt skick, därför att däri debiterats kr. 90:- mer än vad deras kostnadsförslag före uppdragets lämnande upptagit. Nämnda belopp på kr. 90:- skulle därför avdragas som varande oskäligt.§ 9Ett förslag om arvoden till revisorerna bordlades till överstyrelsens nästa sammanträde.§ 10Förklarade ordföranden sammanträdet avslutat kl. 21,30

Stockholm den 13 januari 1948

Sammanträdet öppnas. Dagordning.

Om anslag till en mindre skidbacke
”Bandyboken”Tackskrivelser o dl.

Frågan om gratifikationer till Fotbollsektionens ordf. m.flRegistrering av klubbmärket.Anslag till sektioner.

Utträdet ur Konståkningsförbundet.Om avdrag för viss inredning i klubblokalen.
Om revisorsarvoden.Avslutning.

Yttrande, ang. Idrottsföreningars beskattning.


